招生資訊 Admission Information

報名日期 Registration Date: 2022年9月1日開始 Starting Date: 1*September, 2022

報名方法 Registration Method:

保良局聯校招生系統 Po Leung Kuk Joint-School Admissions System 1. 網上報名 Online Registration: https://application.plkkgs.edu.hk/

2.索取及遞交申請表:於本園網頁下載申請表或 親臨本園索取申請表

Request and submit application form:

Download the application form from our website or visit our school to pick up an application form 報名手續 Application proceduces:

填妥入學申請表 Complete the application form.

- 備出生證明書或宣誓紙正副本
 Prepare original and copy of birthday certificate/oath.
- 近照兩張
 Two applicant's recent photos
- 報名費港幣\$40(繳費方式:現金、親自到銀行/ 自動櫃員機存入滙豐銀行戶口:004-047-218805-001, 並將入數紙電郵或交回本園)

Application Fee: \$40(by cash/ For bank transfer, HSBC bank account: 004-047-218805-001) Please present a copy of the deposit slip to our school by email/ hand.

開放日資訊 Open Day Information:

30/9/2022舉行舉行國際文化嘉年華 30th September, 2022 The International Cultural Funfare

8/10/2022 舉行2023-2024年度招生入學申請簡介會 8th October, 2023-2024 Application Orientation

保良局莊啟程 幼稚園 幼兒園

如你不欲收取通函郵件,請在信箱貼上「不收取通函」標貼,標貼可於全線郵政局、各區員事務處的民政諮詢中心、公共屋邨辦事處和個別私人屋苑的管理處免費索取。請注意,

收取通函」標貼機制並不涵蓋由政府及相關機構、立法會議員/區議會議員、選舉候選人

根據《稅務條例》第88條合資格獲豁免繳稅的慈善機構所投寄的通承郵件。

* 詳情請留意本校網站 For details, please refer to our school website.

Po Leung Kuk Museum

66 Leighton Road



聯校招生系統 Joint-School Admissions System



下載申請表 Download the application form



國際文化嘉年華 The International Cultural Funfare



2023-2024年度招生 入學申請簡介會 2023-2024 Application Orientation





保良局莊啟程幼稚園幼兒園 PO LEUNG KUK VICWOOD CHONG KEE TING KINDERGARTEN & NURSERY

註冊編號 Registration Number:32389





介紹影片

- 銅鑼灣禮頓道66號 66 Leighton Road, Causeway Bay
- **2894 9921 3466**
- https://www.plkkgs.edu.hk/plkvcktkg/
- plkvcktkg@poleungkuk.org.hk
- f https://www.facebook.com/plkvcktkg/

學制 Grade Level

半日制(學前預備班、幼兒班、低班、高班) 全日制(幼兒班、低班、高班)

Half Day Classes (Nursery, K1, K2, K3) Whole Day Classes (K1, K2, K3)



學校願景 School Vision

培育學生「德、智、體、群、美」五育的均衡發展,誘發幼兒的學 習興趣,建立正確的學習態度,使幼兒在優良及愉快的環境 中學習及成長,為終身學習奠定良好基礎。

Our school aims to cultivate a balanced development in the five educational pillars of "morality, intelligence, physical, social, and aesthetics" for our students. We want to provide children's learning interest in learning, establish sustainable learning attitudes, let children to learn and grow in a safe and pleasant environment, and lay a good foundation for their lifelong learning.

• 各班設有雙語班主任。

Each class will be taught by Bilingual Class teachers.

•「以生為本」學習以學生為主,給予學生多參與、多表達、 多展示的機會,讓學生「從做中學」,愉快地學習,提升學 生學習動機,主動建構知識。

"Student-oriented" learning is based on students, giving students more opportunities to participate, express, and to show more. This way, students can "learn from doing" and learn happily. This can also enhance students' learning motivation, and be more willing to learn by themselves.

•「能力主導」課程以鞏固學生各學習領域的基本能力,養 學生有良好的共通能力、自學能力、探究及適應社會的能 力,以達致學生終身學習,自強不息的目標。

"Ability-led" courses consolidate students' basic abilities in various subjects. It cultivates students to have good generic skills, self-learning skills, inquiries, and adapt to society to achieve lifelong learning and continuous self-improvement.

• 「全人教育」教學不單只著重知識的傳授,學校盡量給予 學生不同的學習經歷,培養學生德、智、體、群、美五育並 重,充實學生生活及對未來成長的信心。

"Holistic education" teaching not only focuses on the transfer of knowledge, but the school also tries to give students diverse learning experiences. It fosters an equal emphasis on moral, intellectual, physical, social, and aesthetic education to enrich students' lives and confidence in their future growth, experience and horizons.

• 期望幼兒經歷四年幼兒教育後,獲得「豐盛生命的基礎」, 會踐「IOVF」∘

We expect our children to develop the "foundations of a rich life" and practice "LOVE" after four years of preschool education.

終身學習 **Life-long Learning** 喜樂豁達、學習機會 Open-minded & Opportunities: Joy & Positive 珍惜感恩 Values: Cherish Gratitude

學有其道、教有其法、關懷愛顧 Educare: Learning is unique,

so our teaching is tailored, caring and loving





課程及學校特色 Curriculum and School Characteristics





所有參加者皆會獲得參與狀!

10月31日前提交!



保良局屬下24所幼稚園 致力為幼兒締造更精彩豐盛的三年 幼兒人生首個學習階段,需要

「同創・愛顧・專業」

透過多元學習模式,引發幼兒學習興趣 創造幼兒發展空間。

> 專業團隊具備豐富的教學經驗, 用心愛顧幼兒,並與家長同行。



